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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.1.2016 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 27 stycznia 2016 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2016 r. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Olecku na rok 2016; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż co roku Rada uchwala ramowy plan pracy. Zaproponował następujące 

tematy: 

 

Termin odbycia sesji Temat 

31 MAJ Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 
28 PAŹDZIERNIK Realizacja zadań oświatowych w roku szkolnym 2015/2016 

Analiza oświadczeń majątkowych 

30 GRUDZIEŃ Uchwalenie budżetu gminy na 2017 rok 

 

Pozostałe komisje również zgłosiły swoje tematy do planu pracy.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

stwierdziła, że najpierw należałoby ustalić plan pracy komisji, aby móc zaproponować tematy 

do ramowego planu pracy Rady. Przedstawiła swoje propozycje tematów: 
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 luty – Analiza nakładów na ochronę ppoż. w gminie i bezpieczeństwo publiczne    

w latach 2013-2015; 

 sierpień – Gospodarka odpadami komunalnymi. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższe propozycje tematów do ramowego planu pracy 

Rady Miejskiej w Olecku na 2016 r.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Olecku na rok 2016. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olecku na rok 2016; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że Komisja Rewizyjna zaproponowała następujące tematy do planu pracy: 

 

Miesiąc 

odbycia sesji 

Temat 

LUTY Analiza procedury przetargu nieograniczonego na „Świadczenie usług 

opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób                                

z zaburzeniami psychicznymi, podopiecznych Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olecku zamieszkałych na terenie Miasta i Gminy 

Olecko w okresie od 1 stycznia 2016 r. do 31 grudnia 2016 r. 
MARZEC Analiza jakości posiłków w placówkach szkolnych oraz analiza jakości 

żywności w sklepikach szkolnych 
MAJ Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2015 rok 

SIERPIEŃ Informacja w sprawie mieszkaniowego zasobu gminy 
PAŹDZIERNIK Analiza realizacji wydatków w ramach Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
LISTOPAD Wydatkowanie środków dla organizacji pozarządowych pod względem 

proporcji na poszczególne dziedziny: sport, kultura i turystyka 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2016. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania 

związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż Biuro Regionalne Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli 

zostało utworzone w 2003 r. Budżet biura finansowany jest przez samorząd regionu oraz 

powiaty i gminy z terenu województwa warmińsko-mazurskiego. 

W budżecie gminy na 2016 r. zaplanowano z tego tytułu kwotę w wysokości 4.430 zł. Urząd 

marszałkowski poinformował, że w tym roku pomoc finansowa wyniesie 4.100 zł.   
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Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Olecku; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku zwrócił się z prośbą  

o zatwierdzenie zmian w Statucie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku, gdyż 

poprzednie zapisy zdezaktualizowały się.  

Komisja Statutowa analizowała dokument i zgłosiła jedną poprawkę do statutu. Zapis                     

§7 ust. 2 otrzymał brzmienie: 

„2. Pracą MOSiR kieruje dyrektor powoływany i odwoływany przez Burmistrza Olecka.”. 

Powyższa zmiana została uwzględniona jako autopoprawka. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji                 

w Olecku. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę                     

w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych publicznych szkół 

podstawowych i publicznych gimnazjów prowadzonych przez Gminę 

Olecko dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby 

punktów możliwych do uzyskania za poszczególne kryteria oraz 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania tych kryteriów; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż obszar gminy jest podzielony na obwody szkolne. Do klasy pierwszej publicznej 

szkoły podstawowej i publicznego gimnazjum uczniów zamieszkałych w danym obwodzie,  

przyjmuje się z urzędu, na podstawie zgłoszenia rodziców. Kandydaci zamieszkali poza 

obwodem określonej szkoły mogą być przyjęci do klasy pierwszej po przeprowadzeniu 

postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dana szkoła nadal dysponuje wolnymi miejscami. 

Ustawa o systemie oświaty nakłada na organy prowadzące obowiązek określenia jednolitych 

kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym. Odczytał kryteria z projektu 

uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy proponowane kryteria są ogólnokrajowe. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że każda gmina ustala swoje kryteria.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów prowadzonych przez Gminę 

Olecko dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem danej szkoły, liczby punktów 

możliwych do uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania tych kryteriów. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr ORN.0007.18.2015 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, 

przyznania liczby punktów dla poszczególnych kryteriów oraz określenia 

niezbędnych dokumentów do potwierdzenia spełniania kryteriów; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w wyniku zmiany przepisów prawnych i zniesieniem obowiązku szkolnego 

dla sześciolatków wprowadzono zmiany w zakresie edukacji przedszkolnej dotyczące m.in. 

dzieci 5-letnich. Stąd powstała konieczność zmiany kryteriów w zakresie obniżenia wieku 

kandydatów o rok (kandydaci cztero- i pięcioletni).  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy zmiany w prawie mogą skutkować zwolnieniami nauczycieli w placówkach 

oświatowych podlegających gminie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż w marcu będzie znana liczba, ilu rodziców zdecyduje się posłać dzieci                    

6-letnie do szkoły. Ze wstępnych wyliczeń wynika, że jeśli rodzice nie zdecydowaliby się na 

obowiązek szkolny sześciolatków, to nawet 6 nauczycieli może otrzymać wypowiedzenie                 

z pracy. Ponadto będzie to skutkować co roku mniejszą liczbą godzin, bo o jeden rocznik 

uczniów będzie mniej.   

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr ORN.0007.18.2015 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 lutego 2015 r. w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących w drugim etapie procesu rekrutacyjnego do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz zespołów 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko, przyznania liczby punktów 

dla poszczególnych kryteriów oraz określenia niezbędnych dokumentów do potwierdzenia 

spełniania kryteriów. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

przypomniał, że na poprzedniej sesji Rada podjęła uchwałę, w której zmieniono wysokości 

stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Opracowany został projekt 
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nowego wzoru deklaracji, który uwzględnia m.in. różnicowanie stawki od mieszkańca dla 

nieruchomości zamieszkałych. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy wszyscy będą obowiązani złożyć nowe deklaracje. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż gmina na podstawie dotychczas złożonych deklaracji dokona stosownych 

przeliczeń, natomiast, w przypadku, gdzie zajdą zmiany w ilość członków rodziny, konieczne 

będzie złożenie nowej deklaracji.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Olecko. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów 

położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na 

Os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza przy 

ul. Leśnej w Olecku; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że miesiąc temu Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany planu. Pracownik                        

z nadzoru prawnego wojewody dopatrzył się, iż nie doprecyzowano wskaźników 

urbanistycznych. W kontakcie telefonicznym wskazano, że albo uchwała zostanie uchylona, 

albo Rada podejmie uchwałę o uchyleniu uchwały z listopada 2015 r. Doszedł do wniosku, iż 

przedłoży stosowny projekt uchwały, aby było szybciej. 

Wykonawca planu już pracuje nad doprecyzowaniem wskaźników urbanistycznych. Plan 

zostanie ponownie wyłożony do publicznego wglądu.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych przy ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik 

II, pomiędzy ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku. 
 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2016 rok; 
 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że zwiększa się plan dochodów i wydatków o 47.538 zł.  

Omówił zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek, 

zwiększa się plan o 47.538 zł z tytułu podatku od nieruchomości od osób prawnych. 

Omówił zmiany w planie wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, w rozdz. 60095 – Pozostała działalność, tworzy się 

w paragrafie 2710 plan w wysokości 12.538 zł z tytułu dotacji celowej na pomoc 
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finansową udzielaną między jst z przeznaczeniem na realizację przez Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii                        

i Mazur; 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdz. 90095 – Pozostała 

działalność, zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 35.000 zł, wprowadzając 

zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa targowicy miejskiej – projekt”. Jest to zadanie 

inwestycyjne z ubiegłego roku, które miało być wykonane w grudniu 2015 r.                         

Z przyczyn losowych projekt został wykonany tylko w części. Zadanie dokończy inna 

osoba w ramach kwoty ustalonej w przetargu. Po podjęciu uchwały zostanie podpisana 

stosowna umowa. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Olecko na 2016 rok. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania 

związane z realizacją Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że w związku z realizacją Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur, Samorząd 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego zobowiązał się do utrzymania i rozwijania 

infrastruktury szerokopasmowego dostępu do internetu, w szczególności infrastruktury 

powstałej w projekcie „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej – Województwo 

Warmińko-Mazurskie”. Jest konieczność ponoszenia opłat za umieszczenie urządzeń w pasie 

drogowym dróg gminnych, powiatowych i wojewódzkich. Koszt opłaty za urządzenia 

umieszczone w drogach gminnych wynosi 12.538 zł. Samorząd województwa zwrócił się                 

z prośbą o pomoc w tym zakresie. 

Na terenie Gminy Olecko powstały dwa punkty dystrybucyjne: w Olecku przy ul. Kolejowej 

33 oraz przy OSP Lenarty. Wybudowana w ramach projektu sieć szkieletowa i dystrybucyjna, 

umożliwi lokalnym operatorom wykonanie dalszej infrastruktury tzw. „ostatniej mili”, czyli 

wybudowanie sieci światłowodowej do „klienta”. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, w jakiej perspektywie czasowej sieć zacznie funkcjonować – kiedy internet trafi do 

prywatnego odbiorcy. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż obecnie dużo zależy od czasu, w jakim zostanie wyłoniony operator                       

w drodze przetargu nieograniczonego. Nowy operator z pewnością ogłosi możliwość 

wykonania dalszej infrastruktury, czyli „ostatniej mili”. Generalnie zakończenie projektu jest 

przewidziane do 2025 r.  

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zapytał, czy w ramach wykonanej inwestycji jest okres gwarancyjny, gdyż tam, gdzie 

światłowody przebiegały pod chodnikami, chodniki są zapadnięte, np. przy ul. Kościuszki. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że okres gwarancyjny jest i nawierzchnia części chodników już była 

poprawiana.  
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy monitoring miejski jest ściśle związany z powyższą inwestycją.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż monitoring jest związany z gminną siecią, nie z inwestycja samorządu 

województwa. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z realizacją Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii                   

i Mazur. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 2 – Opracowanie planu pracy komisji na 2016 r. 

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

zaproponował temat „Gospodarka komunalna – zasoby komunalne i gospodarka 

nieruchomościami” do planu pracy komisji.  

 

Komisja ustaliła, że powyższym tematem zajmie się w miesiącu październiku. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała propozycje do planu pracy komisji na 2016 r. – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowany plan pracy na 2016 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku posiedzenia komisji o punkt – Sprawozdanie z prac 

Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku za 2015 r. Numeracja 

pozostałych punktów porządku posiedzenia zmieni się odpowiednio. 

 

Komisja jednogłośnie rozszerzyła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawozdanie z prac Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki Rady 

Miejskiej w Olecku za 2015 r. 
 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odczytała sprawozdanie z prac komisji za 2015 r. – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Uwag do sprawozdania nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z prac Komisji Planowania, Budżetu                             

i Gospodarki Rady Miejskiej w Olecku za 2015 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 



 8 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

poinformowała, iż wpłynęły następujące sprawy, które radni otrzymali mailem: 

 sprawozdanie Burmistrza z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez gminę Olecko; 

 pismo osoby fizycznej związane ze skargą z dnia 6 lipca 2015 r. na działalność 

Burmistrza Olecka w sprawie sprzedaży przez miasto mieszkań wraz z ułamkowymi 

częściami gruntu, oddanymi w zarząd TBS w Olecku; 

 wyjaśnienia Burmistrza w związku ze skargą Stowarzyszenia zwykłego „Wszyscy 

Razem”; 

 pismo Burmistrza w sprawie zagospodarowania terenu położonego przy Placu 

Wolności 19-21 w Olecku, 

 pismo Przewodniczącego Komisji Statutowej. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie wynagrodzeń nauczycieli zapytała, czy gmina będzie musiała dopłacić do 

wynagrodzeń.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż nie ma takiej potrzeby. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

skierowała wyrazy uznania i podziękowania Burmistrzowi i kierownikowi Wydziału Edukacji 

(…) za racjonalne działania w tym zakresie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odnośnie pisma dotyczącego zagospodarowania terenu położonego przy Placu Wolności                      

19-21 w Olecku wyjaśnił, że trwa opracowywanie projektu technicznego zagospodarowania 

powyższego terenu. W przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie z mieszkańcami w celu 

udzielenia wyjaśnień. Mieszkańcy chcą pozostawienia pomieszczeń gospodarczych, gdzie 

składują m.in. opał, które są planowane do rozbiórki. Na wskazanym terenie zaplanowano 

wykonanie sieci wodociągowej i kanalizacji deszczowej. Proponował mieszkańcom inne 

rozwiązania w zakresie ogrzewania budynków.   

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy w ramach zagospodarowania tego terenu przewidziano wykonanie parkingów 

przy ośrodku kultury. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że wykonanie miejsc parkingowych planuje się w ramach innej inwestycji – 

przebudowy budynku AGT i terenu przyległego. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jakie są plany rozwiązania problemu parkowania samochodów przy ul. Partyzantów.  

Dzisiaj przed godz. 14:00 stało tam 17 samochodów, co jest bardzo uciążliwe, a poza tym 

utrudnia odśnieżanie. Ponadto wskazała, że progi zwalniające są w złym stanie technicznym. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że jest to ulica jednokierunkowa w zarządzie powiatu. Sugerował w starostwie, 

by wyznaczyli miejsca parkingowe na jezdni. Przypomniał, iż przy ul. Letniej są 72 miejsca 

parkingowe. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Wolne Wnioski. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty 

w związku z planowaną inwestycją gminną przebudowy ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, 

Kiepury i Szymanowskiego zgłosił wniosek, aby wystąpić do właściwego zakładu 

energetycznego o przebudowę napowietrznej linii energetycznej na linię kablową podziemną. 

Prosi o skonsolidowanie prac inwestycyjnych w tym samym czasie lub przebudowę linii 

przed inwestycją gminną. 

 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodnicząca Komisji        

    Małgorzata Adameit                                            Maria Wanda Dzienisiewicz 

 

 


